
 

 

Referat prosjektmøte Meland, Radøy og Lindås  30.08.2017 

Møte 2 

STAD: Meland rådhus, møterom 3 

TID: Opprinneleg møte  22.06 vart avlyst, og vart gjennomført 30.08 i staden.  

Til stades:  Nils Ingvald Halle (driftsleiar IKT- NH),  Britt Romarheim (leiar heimeteneste Meland),  

Jørgen Bleikli (leiar OMSUT Radøy), Rosalind G. Instebø (HTV fagforbundet Radøy) , Johnny 

Brattetaule (leiar heimetenesta Radøy),  Oddrun Storheim Hoel (prosjekt sjukepleiar), Hildegunn 

Baravelli (OMT-koordinator), Anne Brattetaule (leiar Velferdstenesta Radøy), Randi Minde (Leiar 

Meland sjukeheim) ,  Benthe Fjeldstad Helland (einingsleiar heimetenesta Lindås), Helge Kvam 

(Rådgjevar, Meland. Prosjektstyrar) , Kari Bjørkheim (Prosjektleiar, Lindås), Nils Erik Buck (IKT sjef 

Lindås), 

Saker:  

Informasjon frå Kari om 10 kommunar-prosjektet:  

 « Nordhordlandsprosjektet»-  med dei 10 deltakande kommunane i regionen som er tatt opp i det 

nasjonale velferdsteknologiprosjektet  vil bli  eit  overordna prosjekt, dvs vi blir eitt stort prosjekt.  

Dei andre prosjekta som har søkt og fått tildelt skjønnsmiddlar vil bli delprosjekt i 10 kommunars 

prosjektet ,med ulike arbeidsgrupper  inn under hovudprosjektet.  Møtet  22.06 .17 blei derfor endra 

pga denne avklaringa som måtte takast før vi gjekk vidare..  

 Det nasjonale velferdsteknologiprosjektet er eit  treårig spreiingsprosjekt. I 2020 skal alle 

kommunane ha tatt i bruk VFT. Det vert rapportert til  HDIR x1 pr. mnd. Vi skal rapportere på første 

måloppnåing  01.03.18 

Stillingstilbod er sendt ut til prosjektleiar og prosjektmedarbeidarar. Mål er samkøyring, men 

framdrift ut i frå den enkeltes kommunes ståsted. Alle kommunane har fått utdelt ei 0- punkt måling 

for å sjå kor eigen ståstad og behov er. 

Felles visjon: Saman for velferdsteknologi (god nok?!) god nok i kommunane? Det kan kvar kommune 

diskutere, og kome med tilbakemelding på forslag til visjon og mål i neste møte 

Arbeidet  med styringsdokumenter til « Nordhordlandsprosjektet» er i gang, mandat, prosjektplan og 

organisasjonkart mm 

 



 

Midlar:  

 6 kommunar: har fått midlar til felles  anskaffing av velferdsteknologi (10 kommunar minus 

Lindås, Meland, Radøy og Vaksdal).  -  har fått skjønnsmiddlar 700 000 for 2017 

 3- kommunesamarbeidet har fått skjønnsmidler – 800 000 for 2017 

 Midlar til heile regionen samla 2017: 3,3 mill. Fylkesmannen er klar på at desse prosjekta er 

sett på som eitt prosjekt.  

Spørsmål om denne prosjektgruppa:  

Kor stor skal denne gruppa være? Er denne gruppa for stor? Ein frå kvar kommune nok, eller blir det 

for sårbart ift . Innspel: personar frå alle einingane bør gjerne være representerte.   

Stramme inn deltakarane. Korleis? Ein frå kvar kommune? Val i kvar kommune, og så svarar på 

møteinnkalling. Eller starte med medlemmar i 10 kommune prosjektet,, så bestemme resten av 

organiseringa. Skal gammal møteplan bestå? Den består inntil vidare.  

Innspel: dersom ein slankar gruppa for mykje mister ein noko i fora til å bli kjent ift samanslåing? 

Ingenting er bestemt: ein debatt. 

Sak 16/17: Gjennomgang av referat frå møte 31.05.2017 

Kommentarar: Jonny var på kurs med Powersim ift verktøy for gevinstrealisering. Programvare som 

vil vise effekten av VFT.  Spennande. Privat aktør. Spørsmål om programmet kan knytast mot EPJ? 

Privat aktør. Kostar pengar, så evt innkjøp må avklarast.  

Sak 17/17: Informasjon frå møtet i  det nasjonale velferdsprogrammet 06.-og 07.juni   

 Dei 10 – kommunane er tatt opp som eitt prosjekt. Det er totalt tatt opp 28 prosjekt, 196 

kommunar. Dette er ikkje pilotprosjekt, men spreiing. Viser til søknad for vårt prosjekt, der mål 

oppgåver, ansvar , forankring i alle ledd, planverk  mm står formulert. 

Sak 18/17:Tilbakemelding på spm om drifting av plattform av IKT- NH 

 Vart avklart i møte i etterkant av fyrste møte. Sjå referat frå sist møte.  

IKT Nordhordland har ansvar for kommunikasjonsbæreren for innkomne alarmar frå Lindås.  Mobil 

tunell frå tdc er terminert i ikt nh sine brannmurar. Sender så vidare ut til R-24 sin 

responssenterløysing 

Sak 19/17:  Status og innspel til planer/oppgåve i dei ulike kommunane: 

 Opplæringsplan: Velferdsteknologiens ABC.  

Alle ti kommunar skal gå gjennom. Noe lunde same tid. USHT bidrar med midlar og med praktisk 

gjennomføring av fellessamlingar. Same løp med fellessamlingar. Radøy har namna nesten klart. Dei 

ynskjer å sende ti i denne omgang,, men fordel å send fleire. Lindås: 18 delt på ulike einingar.  

Fellessamlingar: muligheit for at fleire deltar. Også opningar for dei andre ti kommunane.  



 

 

  

 Workshop med PA konsulting 3.oktober på NH folkehøgskulen 

10 kommuneprosjektet: Workshop med PA konsulting. Tenesteforløp, endringsleiing. 4-6 pers frå 

kvar kommune. Kven sender vi på denne workshopen? Nærare tenesta er viktig! Slik at ikkje all 

kompetansebygging skjer på leiarnivå. Ressurspersonar blir sentrale her. Tillitsvalte på workshop. 

Kommunalsjef kjem til å plukke ut  kven som skal delta frå kvar kommune. Redigert nullpunkt 

måleskjema. Revidert utgåve kjem ut.  

 

 Møteplan:  

Består . 

 Forankring 

Korleis forankre til fastlegane. Kommunikasjonsplan er viktig. Må forankrast i alle ledd og planverk. 

Denne planen er likt for alle kommunane. Kommunikasjonsplan: viktig å få info ut til alle. Blir laget 

for alle 10 kommunar.  

 IT kompetanse 

IKT kompetanse: viktig at dei har eit heiskapeleg bilde av tenesta, ynskjer å bli invitert, så vil dei 

heller vurdere om dei deltar på alt. 

 Ressursperson 

Definisjon av kva ein ressursperson er? Mandat, nivå etc. Kari jobbar med dette om kjem med 

informasjon etter møte i midten av september.  

 Konferanse 7/11 

3 kommuneprosjektet 7.nov: Møte for alle dei 10 kommunane? Konferanse til politikarar og adm. 

Brukarorganisasjonar. Uavklart pt.. Kåre Hagen og Kristin Standal  kjem den dagen. Mål: forankring i 

regionen for dei som skal være med å ta avgjersler.  

Meland og Radøy: kva responssenterløysing er hensiktsmessig for desse? Uavklart. Skal på møte med 

atea.  

 Status Meland, Rødøy, Lindås 

Meland: må slåss for å få inn pengar også dei påfølgjande år.  

Radøy: Er klar for å bytte ut utstyr til digitalt. Doro avtale er utgått. Den ruller på «good will». Har 

behov for å bytte løysing. Korti kan vi få tilgang til det utstyret?  

Lindås: Held på med testing av nytt utstyr. «stille før stormen» ift utbytting av utstyr i haust.  



Sak 20/17 mandat:  

Lagt på is til vi veit kva mandatet blir. Stramme inn antall medlemmar her, og heller ha ein solid 

ressursgruppe i kommune.  

 Sak:21/17: Kontrakt med Atea sendt ut til gjennomgang i alle dei tre kommunane. 

Sak 22/17: Eventuelt. 

Sharepoint: Nils Erik har bestilt. For 3 eller 10 kommunar?  

Felles anskaffelse på nytt EPJ system (minus Gulen pluss 

Austevoll   

Referat, Hildegunn 

 


